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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 07. studenog (utorak) 2023. godine, s početkom u 18:01 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić Tomić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Željka Marunović, pročelnica UO za upravljanje Gradskom 

imovinom, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije, Vedran 

Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalno gospodarstvo i 

promet, Ana Štimac, pročelnica UO za društvene djelatnosti i Luca Tvrdeić Tomić, viša stručna 

suradnica za javnu nabavu, opće i administrativne poslove 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Andrija Fabris, Ante Milat, Marin Laus, Darko Tarle, Marko Skokandić, Ivan 

Šale i Kristo Cebalo.  

Utvrđen je (početni) kvorum od 13 vijećnika.  

 

AKTUALNI SAT 

………………………… 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda, može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednica Vijeća pozvala je gradonačelnicu da se obrati vijećnicima. Gradonačelnica je kao 

predlagač zbog nemogućnosti dolaska ravnateljice Gradskog muzeja Korčula na Vijeće, povukla s 

dnevnog reda sljedeću točku: 

 

11. Statut Gradskog muzeja Korčula. 

 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Izbor potpredsjednika Gradskog vijeća 

3. Izvješće Gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Korčule za 2023.godinu  

5. Konačni prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 

6. Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Korčule u 2024. godini 

7. Konačni prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 

8. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule 

https://www.korcula.hr/poziv-na-15-sjednicu-gradskog-vijeca-grada-korcule-4/2-izvjesce-o-radu-gradonacelnice-za-razdoblje-od-1-srpnja-do-31-prosinca-2022-godine/
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9. Konačni prijedlog Rezolucije o proglašenju Grada Korčule sigurnim mjestom za žene 

10. Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2024. godinu 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

            1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

            2. TOČKA – Izbor potpredsjednika Gradskog vijeća 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za 

potpredsjednicu Gradskog vijeća izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za potpredsjednicu Gradskog vijeća, jednoglasno (13 „za“) je izabrana Ivana Pačić Unković. 

(O izboru potpredsjednice Gradskog vijeća izradit će se posebno rješenje). 

 

3. TOČKA – Izvješće gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. siječnja do 30.  

                 lipnja 2023. godine 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine, podnijela je gradonačelnica, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Šale, Kristo Cebalo, Ante Milat  i gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Kristo Cebalo na izlaganje gradonačelnice i vijećnik Ante Milat na 

izlaganje vijećnika Krista Cebala.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je sljedeći prijedlog zaključka, na 

glasovanje: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i  6 „protiv“). 

 

4. TOČKA –   Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Korčule za 2023.  

                         godine 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Korčule za 

2023. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Korčule za 2023. 

godine, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao podnositelja. 
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U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Šale, Tonči Žuvela, Kristo Cebalo, predsjednica Vijeća 

Marija Šegedin, Andrija Fabris, Silvano Kapor, Darko Tarle, pročelnica Bernarda Tomić i 

gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Ivan Šale na izlaganje pročelnice Bernarde Tomić, predsjednica Vijeća 

Marija Šegedin na izlaganje vijećnika Andrije Fabrisa, vijećnik Andrija Fabris na izlaganje 

predsjednice Vijeća Marije Šegedin, vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Andrije Fabrisa, 

vijećnik Tonči Žuvela na izlaganje vijećnika Andrije Fabrisa,  

Ispravak netočnog navoda je imao vijećnik Andrija Fabris na navod vijećnika Silvana Kapora i na 

navod gradonačelnice te vijećnik Silvano Kapor na navod vijećnika Andrije Fabrisa.  

 

Na prijedlog vijećnika Darka Tarle, održana je stanka, od 20:07 do 20:17. 

 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

proračuna Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Korčule za 2023. godinu, kako je predloženu 

radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i  6 „protiv“). 

 

5. TOČKA –   Konačni prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom 

doprinosu , te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Gradonačelnica je priložila amandman, te je isti postao sastavnim dijelom Konačnog prijedloga 

Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, a koji je glasio: 

 

Na temelju članka 51. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule („Službeni Glasnik 

Grada Korčule“ br.08/18) Gradonačelnica Grada Korčule na Konačni prijedlog Odluke o izmjeni 

Odluke o komunalnom doprinosu podnosi sljedeći: 

 

A m a n d m a n 

 

Briše se članak 5. Konačnog prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom 

doprinosu. 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, 

podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom 

doprinosu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, kako je predložen u 

radnom materijalu usvojen je jednoglasno (13 „za“). 
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6. TOČKA –   Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja  

                         građevinskih radova na području Grada Korčule u 2024. godini 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova na području Grada Korčule u 2024. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Marin Laus i gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Marin Laus na izlaganje gradonačelnice. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o privremenoj 

zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2024. godini, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Korčule u 2024. godini, kako je predložen u radnom materijalu usvojen je većinom 

glasova (7 „za“ i  6 suzdržanih). 

 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 20:33 do 20:41. 

 

7. TOČKA –  Konačni prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru, te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje 

Predsjednica Vijeća je pročitala Amandman vijećnice Ivane Pačić Unković, koji je dostavljen 

putem e-maila svim vijećnicima, a koji je glasio: 

Članak 10. mijenja se i glasi: 

U plažnim prostorima / šljunčanim, pješčanim, betonskim, stjenovitim i sl.)  zabranjuje se: 

- nasipavanje, betonizacija, 

- izvlačenje i ostavljanje plovila (brodice, barke, plutajući objekti i sl.) na pomorskom dobru,    

osim lokacija koje su  posebnom odlukom gradonačelnice za to određene, osim u slučaju 

izvlačenja brodice u nuždi. 

- postavljanje, privezivanje ili sidrenje pomorskih objekata (pristan, gat, pontonski most i sl.)   osim 

lokacija koje su  posebnom odlukom gradonačelnice za to određene, 

- promet svih motornih vozila, osim vozila posebne namjene, 

- parkiranje, osim na uređenim parkiralištima, 

- upotreba svih vrsta sapuna i šampona te ostalih kemijskih sredstava na tuševima, 

- nuđenje i prodaja proizvoda i usluga na pomorskom dobru bez dozvola i koje su izvan granica     

dodjeljenih ovlašteniku dozvole, 

- ispust u more ili u tlo fekalne kanalizacije iz ugostiteljskih objekata ovlaštenika dozvole 

(svi plažni objekti moraju biti spojeni ili na sustav fekalne kanalizacija ili 

na nepropusnu septičku jamu ili više njih koje su izgrađene sukladno nadležnim Zakonom o 

gradnji ("Narodne novine", broj 153/13 i 20/17, 39/19 i 125/19), 

- ispust oborinske vode s prometnih i parkirnih površina ukoliko nisu kondicionirane s 

adekvatnim separatorom lakih ulja, masti i derivata nafte, 

 

U stavku jedan točka tri dodaje se  „osim u slučaju izvlačenja brodice u nuždi“. 
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Potrebno je za slučaj nužde ostaviti mogućnost izvlačenja plovila (brodice, barke, plutajući objekti i 

sl.) na pomorskom dobru i na lokacijama koje za to nisu određene. 

 

Dodaje se stavak 2.: 

U uređenim plažnim prostorima/šljunčanim, pješčanim, betonskim, stjenovitim i sl.) zabranjuje se:   

- kampiranje i noćenje, 

- paljenje vatre u bilo koje svrhe te upotreba roštilja i bilo koje vrste otvorenog plamena na 

  plažama, osim za na to predviđenim lokacijama (izgrađena ložišta), 

- kupanje životinja izuzev na plažama na kojima je to dozvoljeno, a koje su označene 

posebnim znakom. 

 

Gradonačelnica je prihvatila amandman, te je isti postao sastavnim dijelom Konačnog prijedloga 

Odluke o redu na pomorskom dobru.  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru, podnijela je 

pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Skokandić u ime HDZ-HSS-HSP-HSLS, Tonči Žuvela u 

ime kluba SDP/HSU, Ante Milat, Ivana Pačić Unković i gradonačelnica. 

 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 20:58 do 21:02. 

 

Repliku su imali vijećnik Marko Skokandić na izlaganje vijećnika Tonča Žuvele i vijećnica Ivana 

Pačić Unković na izlaganje vijećnika Tonča Žuvele. 

Nakon zaključenja rasprave, Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o redu na 

pomorskom dobru, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru, kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je većinom glasova (7 „za“ i  6 suzdržanih). 

 

8. TOČKA –  Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za  

                        obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada  

                        Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima 

za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog Prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, podnijela je pročelnica 

Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u upravnim tijelima Grada Korčule, kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (13 „za“). 
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9. TOČKA –   Konačni prijedlog Rezolucije o proglašenju Grada Korčule sigurnim  

                         mjestom za žene 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Rezolucije o proglašenju Grada Korčule sigurnim 

mjestom za žene, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU, Silvano Kapor, Ivana Pačić 

Unković i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Rezolucije o 

proglašenju Grada Korčule sigurnim mjestom za žene, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Rezolucije o proglašenju Grada Korčule sigurnim mjestom za žene, kako je 

predložen u radnom materijalu usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

10. TOČKA – Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2024. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Programa rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2024. godinu, podnio je 

Dinko Šegedin, predsjednik Savjeta mladih Grada Korčule. 

U raspravi je sudjelovala gradonačelnica. 

Predsjednica Vijeća predložila je i stavila na glasovanje sljedeći prijedlog zaključka: 

1. Daje se odobrenje Programu rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2024. godinu, koji je sastavni 

dio ovog Zaključka. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

 

Završeno u 21:28 sati. 

 

KLASA: 024-02/23-01/00006 

URBROJ: 2117-9-01/01-23-00002 

                                                                                                  

                                                                                                                               PREDSJEDNICA 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Marija Šegedin                     

 

                                                                                          


